
Oświadczenie złożone 

przez senatora Tadeusza Kopcia 

na 45. posiedzeniu Senatu 

w dniu 30 czerwca 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Adama Niedzielskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Pojawiają̨ się̨ trudności w uzyskaniu kontraktu na udzielanie świadczeń́ opieki zdrowotnej z zakresu 

świadczeń́ kontraktowanych odrębnie, jak na przykład badania mammograficzne. 

W związku z tym proszę̨ o udzielenie odpowiedzi na pytanie: czy przy kierowaniu się̨ nadrzędnym celem 

dobra pacjenta istnieje możliwość́ wprowadzenia rozwiązania legislacyjnego, polegającego na uzyskiwaniu 

kontraktów na tego typu świadczenia, jak na przykład KOS-zawał, po złożeniu wniosku i spełnieniu określo-

nych kryteriów, z pominięciem trybu konkursu ofert? 

Z wyrazami szacunku 

Tadeusz Kopeć 
 


